
Särskilt uttalande av Lärarförbundet med anledning av 
kulturförvaltningens förslag till 3-årsbudget
Lärarförbundet är i grunden positiva till de satsningar som görs på kulturskolans verksamhet och 
förändringar av avgifterna. Vi tror att fler barn och unga kommer att kunna delta i undervisningen 
och få möjligheter att uttrycka sig med konst och kultur. 

Vi ser hoppfullt på ambitionen att få kulturskolan att växa, utvecklas och att öka barn och 
ungas delaktighet.  

Däremot måste Lärarförbundet rikta viss kritik mot hur dessa ekonomiska satsningar äts upp av  
samtida effektiviseringar och att prognosen för de kommande tre åren inte visar att det kommer att 
se lika ljust ut i framtiden. 

Det räknas inte med kommande pris- och löneökningar vilket medför en reell minskning av 
kommande års budgetar och år 2018 står kulturskolan åter med ungefär samma nivå på budget 
som år 2014. 

Trots satsningar och goda visioner ser Lärarförbundet att det behöver ges större 
ekonomiskt utrymme för att på ett tillfredställande sätt kunna leva upp till ett utökat uppdrag med 
fler elever, minskade avgifter och samtidigt kunna bibehålla kvaliteten på verksamheten. För att 
kunna ta emot fler elever behövs det även anställas fler lärare.

Ordförande i kulturteamet, Lärarförbundet
Mats Gustafsson
 


